
Zápis 

ze 4. veřejného zasedání Obecního zastupitelstva obce Bradlecká Lhota, 

 konaného dne 24. 6. 2019 

 

Přítomno: 6 zastupitelů (L. Morávek přišel později), 4 občané. 

Omluven: J. Fišer. 

 

1. Projednán a schválen program veřejného zasedání. Hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 0. 

 

2. Zapisovatelka: Iveta Tomšová, ověřovatelé zápisu: Martin Eder, Luděk Morávek (doplněn až po 

příchodu), návrhová komise: Simona Tahalová, Petra Faitová. Hlasování: pro 5, proti 0, zdrželi se 0. 

 

3. Kontrola úkolu z posledního zasedání: 

- předložit podklady pro návrh nového systému sběru odpadu a odvozu SKO – podklady předány, 

nový úkol pro všechny zastupitele – bude projednáno na zářijovém zasedání. 

 

4. Byla vzata na vědomí Zpráva o přezkoumání hospodaření – KÚ Liberec – přezkoumání proběhlo, ale 

v delším termínu, čekali jsme na zprávu a její vyvěšení, z toho důvodu i posun termínu zasedání. 

Nebyly zjištěny žádné chyby ani nedostatky, zpráva a závěrečný účet zveřejněn ve vývěsce. 

 

5. Návrh závěrečného účtu za rok 2018 – byl projednán a schválen bez výhrad. Hlasování: pro 5, proti 0, 

zdrželi se 0. 

 

6. Byla projednána a schválena Zpráva o výsledku inventarizace (závěr roku 2018). Hlasování: pro 5, 

proti 0, zdrželi se 0. 

 

7. Projednáno a schváleno uzavření Dohody o společném školském obvodu mezi městem Železnice a 

obcí Bradlecká Lhota. 

Během tohoto projednávání dorazil L. Morávek. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

8. Byl projednán a schválen prodej (489 m2) a odkup (298 m2) pozemků – jedná se o narovnání stavu 

vodního toku z iniciativy Lesů ČR (tam, kde byl upravován potok na skutečný stav – naproti 

Onderčinovým, dole mezi Maštalířovými, Píchovými a Haratickými). Prodej i odkup proběhne za 

cenu dle znaleckého posudku. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

9. Nově je třeba schválit zastupitelstvem Dohody o provedení práce, které se uzavírají se zastupiteli. 

Zastupitelstvo schválilo tyto „Dohody“: Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

- L. Morávek – vyhrnování sněhu a doprava traktorem 

- M. Eder – domovnictví v KD 

- S. Tahalová – knihovna 

 

10. Starosta předložil na vědomí schválená Rozpočtová opatření č. 1 (příjem peněz na volby) a č. 2 (výdaj, 

akutní výměna kotle v obecním bytě – Škola), která schválil od posledního zasedání na základě 

rozšířené pravomoci udělené starostovi obce.  

 

11. Byl předložen schválený Závěrečný účet Mikroregionu Tábor, zastupitelstvo ho bere na vědomí. 

 

12. Diskuse:  

- I. Tomšová – termín dokončení úpravy v knihovně? – v týdnu od 22.7.2019 úpravy M. Eder dokončí, 

před tím je třeba vyklidit přední místnost (zajistí S. Tahalová, I. Tomšová). Následně bude třeba 

knihovnu vymalovat a vyměnit koberce. 

- p. Vejvarová – posun v zajištění prodeje plynových bomb? Starosta bude dále zjišťovat, zatím se 

nepodařilo zajistit prodej bomb v obci. 

 

13. ÚKOL: Do konce srpna všichni zastupitelé prostudují a navrhnou nové řešení sběru a odvozu SKO dle 

zaslaných podkladů. 

 

14. Na závěr bylo odsouhlaseno usnesení. Hlasování: pro 6, proti 0, zdrželi se 0. 

 

 

Zapsala:     Ověřovatelé zápisu:  


